

Zuni

10% discount on purchasing standard tickets to performances presented by Zuni Season 2018

Terms & Conditions:

- applicable from now until 31 December 2018;
- 10% discount on purchasing standard tickets to performances presented by Zuni Season 2018;
- Applicable upon purchase at the sales counter of URBTIX outlets, by presenting HKIFF Cine Fan membership card or inputting the membership number accordingly;
- Also applicable upon purchase on URBTIX webpage, MY URBTIX apps and URBTIX hotline;
- For details, please refer to www.zuni.org.hk/

Zuni reserves the rights of final decision in any case of dispute.

進念

所有由進念·二十面體演出之門票 (2018 年度) 享有 9 折優惠

條款及細則：

- 有效日由即日至 31/12/2018 ；
- 所有由進念·二十面體演出之門票享有 9 折優惠 ；
- 只適用於城市售票處之售票櫃檯購票 (需出示有效會員證購票) ；
- 同時適用於城市售票網之網頁、流動應用程式及購票熱線 ；
- 詳情請參閱 www.zuni.org.hk/

如遇有任何爭議，進念二十面體保留最終決定權。